## 快乐的五一假期英语日记带翻译

作者:有故事的人来源:范文网 www.wtabcd.cn/fanwen/

本文原地址:https://www.wtabcd.cn/fanwen/zuowen/1693888576720943.html

## 范文网,为你加油喝彩!



快乐的五一假期英语日记带翻译

已到了一天的末尾,在你心中有什么感想呢?是时候写好总结,写好日记了。但是却发现不知道 该写些什么,下面是精心整理的快乐的五一假期英语日记带翻译,希望能够帮助到大家。

盼望着,盼望着,"五一"假期终于到来了。

Looking forward to, looking forward to, May Day holiday finally arrived.

今天,充满精气神的我早早的起了床。因为今天我们一家人要去湿地公园去玩。

Today, full of spirit, I got up early. Because our family is going to play in wetland park today.

行驶中,望窗户外一看——路边的小草,似乎在向我们问好;河边的芦苇看见我们似乎都挺直了腰子;天空中的小燕子像是跟着我们一起,你一会躲在柳树后,我一会藏在大车旁。欢声笑语中,我们即将来到目的地,可令我们崩溃的是,公园门口竟然排起了很长很长的队伍,等候的.人们,你不让我,我不让你。正抢着买门票呢!

When driving, look outside the window - the grass on the side of the road seems to say hello to us; the reeds on the river seem to straighten up when they see us; the swallows in the sky seem to follow us, you hide

behind the willows, and I hide beside the cart. In the laughter, we are about to arrive at the destination, but what breaks us is that there is a long queue at the gate of the park, waiting people, you don't let me, I don't let you. I'm trying to buy tickets!

无奈的我们只好改变计划,把车向巢湖开去。我们来到了一个码头,那里有游艇,有快艇,有巢湖飞鱼,还有慢艇。"妈妈,我们能不能做快艇。"追求刺激的我恳求妈妈。妈妈爽快的答应了我的意见。我们买了门票,穿好救生衣,坐上了快艇。刚开动,我感觉也不怎么快,可你在快艇上坐上一两分钟,你就会很后悔自己的决定。原来,这快艇到快的时候都要翻船……真得好刺激。妹妹虽然不在我一个快艇上,但听爸爸说妹妹一直在上面发抖,还好没有哭!

But we had to change our plan and drive to Chaohu. We came to a wharf. There were yachts, speedboats, Chaohu flying fish and slow boats. "Mom, can we make speedboats?" In pursuit of excitement, I pleaded with my mother. My mother readily agreed to my opinion. We bought tickets, put on our life jackets and got on the speedboat. I didn't feel very fast when I started, but if you sit on the speedboat for a minute or two, you will regret your decision. It turns out that the speedboat will capsize when it is fast It's really exciting. Although my sister is not in my speedboat, I heard from my father that my sister is shaking all the time. Fortunately, she didn't cry!

夜幕降临了,我依依不舍,随着晚霞的陪伴原路返回,在车上我意味深长的想:我虽然不在那, 我的记忆却永远在那。

Night came, I reluctantly, with the sunset accompany the original road back, in the car I thought meaningfully: Although I am not there, my memory is always there.

更多 实用文体 请访问 https://www.wtabcd.cn/fanwen/list/93\_0.html

文章生成doc功能,由<u>范文网</u>开发